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Aan de leden van Provinciale Staten 
 

Toelichting vragensteller 

 

1. Dierenwelzijn is opgenomen in het Coalitieakkoord. Dat is een mooi begin. Is het 

college bereid om beleidsvoorstellen op alle terreinen waar dierenwelzijn in het geding 

is, dierenwelzijn mee te nemen in de belangenafweging en in deze beleidsvoorstellen 

expliciet aan te geven wat het effect is of kan zijn van het voorgenomen beleid op het 

welzijn van dieren, op welke wijze negatieve effecten tot een minimum beperkt kunnen 

worden. Kan het nieuwe college onze fractie hierover een toezegging doen? 

 

Antwoord 
Dierenwelzijn willen wij als een integraal aspect van afweging meenemen bij beleids-

voorstellen die relevant zijn voor het welzijn van dieren. Wij denken hierbij aan 

beleids- en uitvoeringstaken die onder onze verantwoordelijkheid vallen zoals 

faunabeheer, natuurbeheer, recreatiebeheer, waterbeheer en landbouwbeleid. Waar 

effecten ten aanzien van dierenwelzijn relevant zijn zullen wij de deze expliciet maken 

in beleidsvoorstellen. 

 

2. In het Coalitieakkoord staat vermeld: “Voor het economische vestigingsklimaat en het 

leefklimaat van de inwoners van Zuid-Holland is het van groot belang dat er voldoende 

recreatie en natuur in Zuid-Holland is”. Onze fractie is van mening dat dit een wat 

éénzijdige benadering is, omdat natuur alleen wordt genoemd als zijnde van belang 

voor het economische vestigingsklimaat en het leefklimaat van de menselijke 

inwoners van Zuid-Holland (profit en people). Naast een economisch belang en een 

belang voor het leefklimaat van mensen heeft natuur naar onze mening ook een 

ecologisch belang en een intrinsieke waarde. Vanuit duurzaamheid beredeneerd heeft 

natuur naast ‘profit’ en ‘people’ ook een ‘planet’ aspect, die ik in het akkoord niet terug 

vind. Erkent u als college de intrinsieke waarde van de natuur en bent u bereid om bij 

de uitwerking van het Coalitieakkoord 2011-2015 het ‘planet’ aspect van de natuur 

nader uit te werken en de volgende aspecten minimaal hierin meenemen: 

- het leefklimaat van in het wild levende dieren van Zuid-Holland; 

- de ecologische functie van de natuur in Zuid-Holland (naast de economische 

functie van de natuur); 

- verbetering van biodiversiteit in Zuid-Holland? 
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Antwoord 
Natuur heeft ook een intrinsieke waarde. Het “planet” aspect nemen wij mee in de 

uitwerking van het hoofdlijnenakkoord in de planning en controlproducten. Hierbij 

denken wij aan het opnemen van een doelstelling gericht op het behoud van 

biodiversiteit.in Zuid-Holland. 

 

3. De coalitie wil de Groenservice Zuid-Holland (GZH) verzelfstandigen en het beheer 

van recreatiegebieden overlaten aan gemeenten. Recreatiegebieden zijn veelal 

gemeenteoverstijgend en het gevaar is aanwezig dat er tussen gemeenten veel 

geharrewar zal komen over de financiering van het beheer van deze gebieden. Ik 

vraag mij af of dit de efficiëntie zal vergroten, zoals u aangeeft in het akkoord? Hoe 

denkt het college de efficiëntie vorm te geven en hoe om te gaan met mogelijke 

bestuurlijke drukte die hierdoor kan ontstaan en wat zijn de consequenties van de 

bezuinigingen, die hieruit voortvloeien? 

 

Antwoord 
Bij de uitwerking van deze ambitie zullen wij zorgvuldig te werk gaan. Over het traject 

van verzelfstandiging van de Groenservice Zuid-Holland heeft ons college geen vast-

gesteld plan en geen eindbeeld. Wij starten met de verkenning van de financiële, 

organisatorische en bestuurlijke aspecten.  

Naast dit traject werken wij toe naar een andere organisatie van het regionaal groen-

beheer. De provincie wil vooral het (dagelijkse) beheer van recreatiegebieden volledig 

bij de gemeenten neerleggen. Daarbij geldt als uitgangspunt het verminderen van 

bestuurlijke drukte. 

Over de voortgang hiervan zullen wij u informeren. 

 

4. Het Kabinet heeft besloten om het Kierbesluit terug te draaien, valt te lezen in het 

Coalitieakkoord. De Eerste Kamer heeft echter een motie aangenomen om het 

Kierbesluit wel doorgang te laten vinden. Op welke wijze gaat het nieuwe college dit 

besluit betrekken in het akkoord en de daarop betrekking hebbende plannen? 

 

Antwoord 
In december heeft staatssecretaris Atsma aan de Tweede Kamer toegezegd alter-

natieven te onderzoeken voor het Kierbesluit en de financiële en juridische conse-

quenties van het intrekken van het Kierbesluit in kaart te brengen. Afgesproken is dat 

er geen onomkeerbare stappen worden gezet totdat er nieuw overleg is geweest met 

de Tweede Kamer. De provincie heeft bij brief van 26 april 2011 aan de 

staatssecretaris een feitelijke schets gegeven van de gevolgen van het niet doorgaan 

van de compenserende maatregelen voor het Kierbesluit. Voorafgaand aan de 

bespreking met de Kamer (9 juni 2011) zal nog een bestuurlijk overleg plaatsvinden 

tussen Rijk, waterschap, gemeenten en provincie. De compenserende maatregelen 

Kierbesluit hangen nauw samen met Deltanatuurproject de Noordrand van Goeree.  

Wij wachten definitieve besluitvorming door het Rijk af voordat wij een besluit nemen 

over de continuering van de compenserende maatregelen Kierbesluit. 
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5. Onze fractie is blij met de inzet op herstructurering en intensivering van het gebruik 

van bestaande bedrijventerreinen. Wat onze fractie betreft zou hetzelfde moeten 

gebeuren met de glastuinbouw. Hoe staat het nieuwe college hier tegenover? 

 

Antwoord 
Voor de glastuinbouw kiezen wij voor het behoud van het areaal binnen de 

concentratiegebieden, de greenports. Duurzame herstructurering heeft daarbij onze 

bijzondere aandacht, zoals de combinatie met waterberging en de landschappelijke 

inpassing. Daarnaast continueren wij de inzet op het opruimen van verspreid glas. 

 

6. Tussen het Rijk en de provincies zijn bindende afspraken gemaakt met betrekking tot 

de realisatie van de Ecologische Hoofdstructuur (EHS). Vanuit het oogpunt van een 

betrouwbare overheid is het belangrijk om deze afspraken na te komen. Is het college 

bereid om er bij het Rijk op aan te dringen om de gemaakte afspraken over de EHS na 

te komen? 

 

Antwoord 
In IPO-verband heeft gedeputeerde Groen, na het verschijnen van het Regeerakkoord 

gelet op de voorgenomen herijking EHS, bezuinigingen op het ILG, het Rijk meer-

malen aangesproken op de gemaakte bestuursafspraken. De ingezette lijn van het 

vorige college over de aangegane verplichtingen onder de bestuursovereenkomst ILG 

van 2007, zetten wij voort in de lopende onderhandelingen met het Rijk. 
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